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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat azi 24.10.2024 

cu ocazia sedinţei ordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 
ordinară în data de 24 octombrie 2024, ora 13,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 
158/18.10.2024 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 5182/18.10.2024, 
având pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Aprobarea Procesului verbal din ședința extraordinară din data de 18.09.2024; 
2. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna octombrie, anul 

2024, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 
3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului pe anul 2024, inițiator Primar, Vișan Ionel 

– Dragoș; 
4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind modul de utilizare a 

mijloacelor de transport școlar la Școala Gimnazială Cotmeana, inițiator Primar, Vișan Ionel 
– Dragoș 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unui Consorțiu intercomunal pentru 
dezvoltarea serviciilor sociale între Primăriile Bascov, Drăganu, Budeasa, Merișani și 
Cotmeana, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

6. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariului de bază pentru funcția publică de execuție – 
inspector, clasa I, gradul profesional debutant în cadrul aparatul de specialitate al Primarului 
Comunei Cotmeana în anul 2024, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș ; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor de transport de la localitatea de 
domiciliu la serviciu pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul UAT 
Comuna Cotmeana, județul Argeș, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Ordine Interioară al S.C. 
SERVICIUL EDILITAR COTMEANA S.R.L. inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a 
devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții „Modernizare drum comunal DC 
206 în Comuna Cotmeana, Judetul Arges”, aprobat pentru finanțare prin Programul național 
de investiții „Anghel Saligny”, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

10. Diverse. 
 

Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 
Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de zi a 
ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente proiectelor de hotărâri 
au fost transmise în format electronic tuturor consilierilor locali. 

 La ședință sunt prezenti toți cei 11 consilieri locali, absentează domnul consilier local 
Bouleanu Ion Marius (din partea PSD), care a transmis Buletinul de vot în format electronic.  La 
ședință participă domnul Mihăescu Virgil, în calitate de administrator al SC Serviciul Edilitar 
Cotmeana SRL și domnul Ducu Daniel, delegat sătesc. 
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  D-na secretar general, Ghinea Ionela- Liliana să dea citire ordinei de zi și o supune spre 
aprobare, fiind aprobată în unanimitate. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin propune la rubrica diverse ca 
fiecare consilier local să spună câteva cuvinte ca un bilanț la final de mandat, propunere ce a fost 
aprobată în unanimitate.  
 

1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul-verbal 
încheiat în şedința anterioară de lucru din data de 18.09.2024. Conform prevederilor art. 138, alin. 
(17) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Procesul verbal a fost afişat la sediul 
Primariei și pe site-ul instituției, fiind de asemenea, pus la dispozitia comisiilor de specialitate 
pentru a fi lecturat în cadrul sedinţelor de comisie. Plenul a fost consultat dacă sunt obiectiuni cu 
privire la continuțul acestuia. În consecință, se supune la vot si Procesul verbal al ședinței 
extraordinare din data de 18.09.2024, fiind aprobat în unanimitate. 
 

2. Se trece la punctul 2. „Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă 

pentru luna octombrie, anul 2024 ”. 
           - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin îl propune președinte de 
ședință pe domnul consilier Gămănuș Marin, având în vedere că mandatul dânsului se încheie, fiind 
o persoană foarte bine pregătită cu care s-a putut colaora. 
          - Nu se mai înregistrează alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot propunerea 
domnului consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin, fiind aprobată cu 11 „voturi 
pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”,. 

Se redactează Hotărârea nr. 49 privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna 
octombrie. 
 

3. Se trece la punctul 3. „Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului pe anul 2024,”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe d-na contabil să facă precizări în legătură cu acest 

proiect de hotărâre.  
            - doamna contabil Melcescu Cristina precizează că principala rectificare o constituie plata 
asistenților personali ai persoanelor cu handicap grav și a indemnizațiilor pentru handicap pentru 
care a fost repartizată suma de 303 mii lei din TVA pentru finanțarea acestor cheltuieli. 
descentalizate la nivelul comunelor, orașelor și municipiilor pe anul 2024, respectiv sumele din     
 Ținând cont de faptul că necesarul de sume pentru plata asistenților personali ai persoanelor 
cu handicap grav și indemnizațiilor pentru handicap trebuie acoperit din surse proprii în procent de 
cel puțin 10 % din total este necesar să utilizăm sumei de 50 mii lei din fondul de rezervă al 
bugetului local (care poate fi folosit oricând pe parcursul anului) pentru acoperirea cheltuielilor cu 
plata asistenților personali ai persoanelor cu handicap grav și indemnizațiilor pentru handicap. 

În urma analizei execuției la data de 07.10.2024 rezultă o încasare suplimentară față de 
prevederea bugetară la venituri din transfer -7 mii lei, taxa de timbru -7 mii lei și redevențe miniere 
– 19 mii lei, pe care îi vom folosi la cap. 74 – colectare gunoi, facturile în medie fiind de 7000-8000 
lei/lună, iar suma de 25 mii lei va fi suficientă până la sfârșitul anului. 

De asemenea, având în vedere demisiile și ieșirile la pensie s-a făcut economie la cheltuielile 
de personal, sume, pe care le vom folosi în alte dircții – cap. 51 deplasaări. 
           - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă ce reprezintă 
cheltuielile diverse în sumă de 51 mii lei și dacă este notă de fundamentare întocmită pentru această 
sumă. 
          - doamna contabil Melcescu Cristina precizează că urmează să fie făcute plăți pentru 
evaluarea patrimoniului, proceduri operaționale, asigurări mașini, etc. 
         - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că trebuie să fie 
alocate sume pentru contribuția la bursele școlare. 
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          - doamna contabil Melcescu Cristina precizează că aceste sume trebuie să fie decise într-o 
ședință a Consiliului de administrație al Școlii Gimnaziale și aopi aprobate prin HCL pentru că 
altfel, cei de la finanțe mă vor întreba în ce bază ați făcut rectificare pentru burse. 
           - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă de excedentul sumei 
de 200 mii lei, care se păstrează în rezervă, pentru că sunt bani pentru a cumpăra lămpi. 
           - doamna contabil Melcescu Cristina precizează că acest excedent se păstrează pentru a 
acoperi chetuielile cu personal din luna ianuarie pentru că nu avem buget aprobat atunci. 
           - Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere, fiind aprobată cu 10 „voturi pentru”, 1 „abțineri” (domnul consilier 
Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) și „0” voturi împotrivă. 

 
Se redactează Hotărârea nr.50 privind privind rectificarea bugetului local pe anul 2024. 

 
          4. Se trece la punctul 4. „Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind 

modul de utilizare a mijloacelor de transport școlar la Școala Gimnazială Cotmeana”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe secretar general să prezinte câteva aspecte legate 

de acest proiect de hotărâre..  
            - doamna secretar general precizează că adresa nr. 969/04.10.2023 înregistrată la Primăria 
Cotmeana cu nr. 4967/04.10.2024 Școala Gimnazială Cotmeana a ne propune spre aprobare 
Regulamentul privind modul de utilizare a mijloacelor de transport școlar, cuprinzând cele două 
trasee, parcurse în fiecare zi de câte trei ori: 

 Traseul I – Bunești – Pielești – Școală – Spiridoni – Dealul Pădurii – Școală cu un 
număr de 14 stații de îmbarcare/debarcare de la 8.30 – (și retur 12,20 și 14,20); 

 Traseul II – Ursoaia – Cotmeana Deal – Școală – Cotmeana Vale - Școală cu un număr 
de 14 stații de îmbarcare/debarcare de la 8,30 – (și retur 12,20 și 14,20). 

- domnul viceprimar Gabăr Gheorghe propune modificarea stației dinTraseul I Bunești 
(intersecție) în Bunești (centru), vând ân vedere că acolo se află un singur copil, fără părinți, care ar 
trebui să meargă 500 de m până la intersecție. 

- domnul președinte de ședință supune la vot propunerea domnului viceprimar Gabăr 
Gheorghe, fiind aprobată în unanimitate. 
            - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intervine, spunând să luăm 
măsuri în legătură cu de-al II-lea punct din adresa emisă Școala Gimnazială Cotmeana, referitoare la 
microbuzele școloare ale Comunei Drăganu, care intră pe teritoriul comunei Cotmeana îmbarcând 
elevi ce au domiciliul pe teritoriul comunei noastre, pe care îi transportă la Școala Gimnazzială 
Drăganu, pentru care trebuie să lăm niște măsuri în acest sens. 
              - doamna secretar general, Ghinea Liliana intervine spunând că potrivit Legii nr. 162/2024 
este obligatoriu să se solicite acordul autorităților locale atunci când microbuzele școlare dintr-o 
comună transportă elevi pe teritoriul altei comune, trebuie stabilite trasee, stații și ore de îmbarcare, 
care să fie aprobate de Consiliul Local Cotmeana și în acest sensveste necesar a se face o adresă la 
Primăria Comunei Drăganu., idee susținută de unanimitate de domnii consilieri locali. 
             - domnul consilier Olteanu Nicolae precizează că în această situație copii ar trebui duși de 
către părinți la stația de pe raza UAT Drăganu. 
             - domnul consilier Marinică Nicolae precizează că dacă copii învață la comuna Drăganu, 
acești trebuie să fie aduși acasă de către șoferul microbuzului. 
             - Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere, fiind aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și „0” voturi împotrivă. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 51 pentru aprobarea Regulamentului privind modul de 

utilizare a mijloacelor de transport școlar la Școala Gimnazială Cotmeana. 
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            5. Se trece la punctul 5 „Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unui Consorțiu 

intercomunal pentru dezvoltarea serviciilor sociale între Primăriile Bascov, Drăganu, Budeasa, 

Merișani și Cotmeana”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe secretar general să prezinte câteva aspecte legate 

de acest proiect de hotărâre. 
            - doamna secretar general precizează că Scopul constituirii onsurțiului intercomual este 
acela de a asigura condiţiile furnizării unor servicii sociale de calitate, care implicit să conducă la 
îmbunătăţirea calităţii vieţii familiilor şi persoanelor sărace, fără niciun venit sau cu venituri foarte 
mici, a persoanelor cu handicap, a şomerilor, a pensionarilor, precum şi a altor categorii de persoane 
defavorizate din comuna Cotmeana. 
            - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intervine, spunând că acest 
consorțiu este important pentru că nu este personal de specialitate, primăriile nu au bani, iar prin 
consorțiu se pot accesa fonduri. 
             - Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere, fiind aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și „0” voturi împotrivă. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 52 privind aprobarea înființării unui Consorțiu 

intercomunal pentru dezvoltarea serviciilor sociale între Primăriile Bascov, Drăganu, 
Budeasa, Merișani și Cotmeana. 

 
            6. Se trece la punctul 6 „Proiect de hotărâre privind stabilirea salariului de bază pentru 

funcția publică de execuție – inspector, clasa I, gradul profesional debutant în cadrul aparatul de 

specialitate al Primarului Comunei Cotmeana în anul 2024”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe secretar general să prezinte câteva aspecte legate 

de acest proiect de hotărâre. 
            - doamna secretar general precizează că prin HCL nr. 7/31.01.2024 au fost stabilite salariile 
de bază pentru funcțiile publice și contractuale din  aparatul de specialitate al Primarului Comunei 
Cotmeana și pentru personalul din serviciile publice de interes local aflate în subordinea Consiliului 
Local Cotmeana, începând cu data de 01.01.2024, iar în anexa la acestă hotărâre nu este prevăzut și 
salariul de bază pentru funcția publică de execuție – inspector, clasa I, gradul profesional debutant. 
Conform HCL nr. 45/01.08.2024 organigrama şi statul de funcţii la nivelul Primăriei Comunei 
Cotmeana au fost modificate, prin transformarea postului vacant - funcție publică de execuție 
inspector, clasa I, gradul profesional superior în funcția publică de execuție inspector, clasa I, gradul 
profesional debutant în cadrul Compartimentului de Asistență Socială din aparatul de specialitate al 
Primarului Comunei Cotmeana, datorită încetării Raportului de serviciu al ocupantului postului, 
prin demisie. 
             - Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere, fiind aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și „0” voturi împotrivă. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 53 privind stabilirea salariului de bază pentru funcția 

publică de execuție – inspector, clasa I, gradul profesional debutant în cadrul aparatul de 
specialitate al Primarului Comunei Cotmeana în anul 2024. 

 
7. Se trece la punctul 7 „Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor de 

transport de la localitatea de domiciliu la serviciu pentru funcționarii publici și personalul 

contractual din cadrul UAT Comuna Cotmeana, județul Argeș”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe secretar general să prezinte câteva aspecte legate 

de acest proiect de hotărâre. 
            - doamna secretar general precizează că potrivit prevederilor Legii nr. 177/2023, pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul familiei ocupaţionale „Administraţie” din 
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aparatul de specialitate al primarilor comunelor există posibilitatea decontării contravalorii 
cheltuielilor de transport între localitatea de domiciliu/reşedinţă şi localitatea unde se află locul de 
muncă al acestora, iar acest lucru se stabileşte prin hotărâre a consiliului local. Stabilirea 
contravalorii cheltuielilor de transport va fi realizată de către ordonatorul de credite, cu încadrarea 
în cheltuielile de personal prevăzute în bugetul de venituri şi cheltuieli aprobat. 
             - Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere, fiind aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și „0” voturi împotrivă. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 54 privind aprobarea decontării cheltuielilor de transport 

de la localitatea de domiciliu la serviciu pentru funcționarii publici și personalul contractual 
din cadrul UAT Comuna Cotmeana, județul Argeș. 
 

8. Se trece la punctul 8 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Ordine 

Interioară al S.C. SERVICIUL EDILITAR COTMEANA S.R.L”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe secretar general să prezinte câteva aspecte legate 

de acest proiect de hotărâre. 
            - doamna secretar general precizează că proiectul de hotărâre are la bază recomandările din 
Raportul misiunii de audit public intern cu tema „Evaluarea activității Serviciului Edilitar 
Cotmeana”, prin care se solicită întocmirea și aprobarea Regulamentului de Ordine Interioară penru 
reglementarea și standardizarea normelor de comportament și a procedurilor interne. 
          - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intervine, precizând că 
personalul de la audit a constata că societatea nu prezintă Rapoarte de informare, aspecte pe care 
acesta le-a semnalat de-alungul timpului. 
         - domnul consilier Gămănuș Marin precizează că trebuie intocmit un Registru de evaluare a 
riscului, iar referitor la ROI este destul de stufos, trebuia intocmit mai simplu 
         - doamna secretar general intervine spunând că Registru de evaluare a riscului este în curs de 
elaborare, iar toate reglementările legislative din ROI trebuiesc trecute indiferent dacă societatea are 
3 sau mai mulți angajați. 
             - Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere, fiind aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și „0” voturi împotrivă. 

 
Se redactează Hotărârea nr. 55 privind aprobarea Regulamentului de Ordine 

Interioară al S.C. SERVICIUL EDILITAR COTMEANA S.R.L. 
 
9. Se trece la punctul 9 „Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici actualizați și a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții „Modernizare 

drum comunal DC 206 în Comuna Cotmeana, Judetul Arges”, aprobat pentru finanțare prin 

Programul național de investiții „Anghel Saligny”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe secretar general să prezinte câteva aspecte legate 

de acest proiect de hotărâre. 
            - doamna secretar general precizează că proiectul de hotărâre are la bază adresa nr. ASA4-
13640/11.09.2024 referitoare la solicitarea de transfer a sumelor necesare decontării 
lucrărilor/serviciilor și a altor cheltuieli pentru obiectivul de investiții „Modernizare drum comunal 
DC 206 în Comuna Cotmeana, Judetul Arges”, inclus în Programul Național de Investiții „Anghel 
Saligny”. Se dă citire celor două anexe, din care rezultă că suma cofinanțată din bugetul local nu se 
modifică, ci doar datele tehnice, în ceea ce privește lățime drumului de la 5,5m la 5, 75m. 
             - Nu se mai înregistrează alte intervenții, şi în consecinţă se supune la vot proiectul de 
hotarâre aflat în dezbatere, fiind aprobată cu 11 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și „0” voturi împotrivă. 

 



6 
 

Se redactează Hotărârea nr. 56 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
actualizați și a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții „Modernizare drum 
comunal DC 206 în Comuna Cotmeana, Judetul Arges”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”. 

 
 

Diverse : 
 

1) Prezentare adresă administrator SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL 
– doamna secretar general prezintă adresa nr. 241/21.10.2024, înregistrată la Primăria Comunei 

Cotmeana cu nr.51921.10.2024 prin care domnul Mihăescu Virgil, în calitate de administrator al 
SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL solicită majorarea salariului la 4700 – 5000 lei net. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că societatea trebuie 
să prezinte un bilant și o notă de fundamentare cu chetuielile și veniturile, pentru că în acest caz 
intră în faliment și de asemenea, îl întreabă ce impact au avut acele panouri. 

– domnul Mihăescu Virgil, precizează că de o lună a fost încheiat contractul cu privire la 
producerea de energie electrică, iar cheltuielile cu curentul electric vor scădea. 

– domnul consilier Marinică Nicolae intervine, spunând că nicio interprindere nu pune condiții că 
dacă nu se încasează bani nu ne putem lua salariile. Ce se întâmplă dacă trei luni plouă și nu se 
mai consumă apă, nu se mai încasează bani, nu îți mai poate lua salariu? 

– domnul consilier Gămănuș Marin precizează că trebuie ținut cont și de cheltuielile cu forța de 
muncă, că influențează prețul final, propunând totodată domnilor consilieri dacă se ia în discuție 
această propunere acum sau în ședința următoare. Propunerea de a fi luată în această ședință a 
fost aprobată cu 7 „voturi pentru”, 2 „abțineri” (domnul consilier Gămănuș Marin și domnul 
consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) și „0” voturi împotrivă. 

– D-na secretar general precizează că la acaestă solicitare trebuie întocmit proiectul de hotărâre, 
referatul de aprobare și rapoartul compartimentului de resport, însoțit de Nota de fundamnetare, 
în care să se reflecte această cheltuială salarială. 
 

 
2) Prezentare situație punctul „Râpă” din satul Dealul Pădurii 
– domnul consilier Gămănuș Marin solicită să se întindă pământul din satul Dealul Pădurii, 

punctul „Râpă”, având în vedere că unii oameni au făcut lacuri și au lăsat pământul acolo. 
 

              
Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte 

declară lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de Primar, 
pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
  

 

               Președinte de sedință                                                     Secretar  General al Comunei 

               GĂMĂNUȘ MARIN                                                      GHINEA  IONELA – LILIANA 


